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Přítomni: 

• Mgr. Vojtěch Pospíšil   Josefov – předseda a starosta 

• Mgr. Josef Osička   Moravský Žižkov – místopředseda a starosta   

• Tomáš Makudera   Dolní Bojanovice – starosta  

• Mgr. Libor Balga   Kostice – starosta 

• Ing. Zbyněk Němeček   Prušánky – starosta 

• Mgr. Ladislav Straka   Lanžhot – starosta 

• Mgr. Tomáš Klásek   Lužice – starosta 

• Mgr. Renáta Priesterrathová             Ladná – starostka 

• Ing. Ing. Jan Vlašic   Mikulčice – místostarosta 

• Zdeněk Brhel   Nový Poddvorov – starosta 

• Ing. Ivo Padalík   Starý Poddvorov – starosta 

• Ing. Zdeněk Tesařík   Tvrdonice – starosta 

• Bc. Eliška Petrlová   Týnec – starostka 

• Ing. Josef Smetana   Technicko-ekonomický pracovník 

• Ing. Petra Křivánková                        Projektová manažerka 

 

Zapisovatel:  

Marcela Jakubíčková                        Manažerka Regionu Podluží 

Omluveni: 

• Bc. Jana Filipovičová                       Hrušky – starostka 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 

3. Organizační záležitosti 

- stromořadí – obnova výsadeb Ladná (Josefov – Lužice) 

- zpravodaj Zvony Podluží – prosinec 

- SECAP – smluvní zajištění aktivit projektu 

4. Volba statutárních zástupců svazku obcí  

5. Volba členů revizní komise 

6. Provedení závěrečné úpravy rozpočtu k 31.12.2022 

7. Plán činnosti RP 2023 

8. Rozpočet na rok 2023 

9. Projednání návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu svazku obcí Region Podluží na roky 2024 a 

2025 

10. Různé: 

- Ples Regionu Podluží 2023 

- Výjezdní zasedání 2023 

11. Diskuze 

12. Závěr 
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Bod programu č. 1 – Zahájení 

Starostka obce Ladná, Mgr. Renáta Priesterrathová, přivítala všechny přítomné a krátce informovala        

o velké investiční akci obce – přestavba MŠ. Následně předala slovo předsedovi svazku obcí, Mgr. 

Vojtěchovi Pospíšilovi. Předseda svazku seznámil všechny přítomné s programem zasedání.  

Hlasování bude uváděno v pořadí: pro-proti-zdržel se. 

Usnesení č. 1/80 

Členská schůze RP schvaluje program zasedání členské schůze Regionu Podluží.                   H:13-0-0 

 
 

Bod programu č. 2 – Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 

Projektová manažerka, Ing. Petra Křivánková, seznámila přítomné s kontrolou plnění usnesení 

z minulého zasedání a konstatovala, že k dnešnímu jednání nevyplývá žádný úkol. 

Usnesení č. 2/80 

Členská schůze RP bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání. 

                                                                                                                                                       H: 13-0-0 
 

 

Bod programu č. 3 – Organizační záležitosti 

Obnova alejí po tornádu 

Starostka obce Ladné, Mgr. Renáta Priesterrathová, vznesla dotaz k obnově alejí po tornádu. Ing. Petra 

Křivánková sdělila, že proběhlo jednání s Moravskou Novou Vsí, jak bylo uloženo na minulé členské 

schůzi. Uvedeného setkání se za RP účastnil předseda a místopředseda RP, dále Ing. Josef Smetana a 

Ing. Petra Křivánková, za MNV se jednání účastnila paní starostka Jandáková a pan místostarosta Fila. 

Zástupci RP krátce představili záměr podat ŽoD na obnovu zeleně pro tornádu, kde byl vypsán dotační 

titul Státním fondem životního prostředí. Protože se jedná i zničenou alej v katastru MNV je nutné po 

nové výsadbě zajistit následnou péči. Zástupci MNV se k zajištění následné péče vyjadřovali kladně. 

Dále proběhla diskuse nad výsadbou vybraných druhů stromů, protože poničené aleje jsou 

v udržitelnosti projektu z OPŽP. Zástupci MNV uskuteční jednání se zástupci nadací věnující se 

výsadbě zeleně a sdělí RP jaké stromy budou preferovat u nové výsadby. Dle toho bude přistoupeno 

k přípravě nové projektové dokumentace (v případě výsadby jiných druhů stromů mimo líp, které se 

mají vysadit. Následně byly provedena krátká prohlídka místa, kdy byly některé stromy zcela zničeny a 

bylo konstatováno, že na výsadbu určitého úseku musí být nalezena nová lokalita, neboť původní místo 

je zastavěno. 

Dále Ing. Josef Smetana informoval přítomné o postupné obnově strom v alejích mezi obcemi. Také 

v roce 2022 bylo schválena dotace ve výši 50 tis. Kč z JMK na projekt „Stromořadí pro Region Podluží 

– ošetření stromů v roce 2022“. Pro letošní rok byla vybrána k realizaci obnova lipové aleje v úseku S22 

– Smíšená alej z Břeclavi do Ladné. Pro realizaci prací byl jako dodavatel vybrán pan Vladimír Šebestík 

(LARIX Lužice), IČ:10580972. Celková cena realizace prací je předpokládána ve výši 84.240,- Kč 
 

Usnesení č. 3a/80 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o obnově alejí mezi obcemi po tornádu. 

H: 13-0-0 
 

Usnesení č. 3b/80 
Členská schůze RP schvaluje nabídku pana Vladimíra Šebestíka, IČ: 10580972, na realizaci obnovy a 

následné péče v rámci úseku S22 – Smíšená alej z Břeclavi do Ladné, v předpokládané ceně 84.240,- 

Kč, spolufinancované z JMK v rámci projektu Stromořadí pro Region Podluží – ošetření stromů v roce 

2022“ 

H: 13-0-0 
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Zpravodaj Zvony Podluží  

Starostka Týnce, Bc. Eliška Petrlová, informovala o tom, že ještě všechny obce a další organizace 

neodevzdaly podklady pro kompletní přípravu prosincového čísla zpravodaje. Je nezbytné poslat Ing. 

Petru Hynkovi všechny podklady, kompletní návrh zpravodaje musí být do tiskárny dodán nejpozději do 

15.12.2022. Pokud nebudou dodány podklady včas, nebude možné zpravodaj vydat do vánočních 

svátků. Ing. Petra Křivánková navrhla přidat jako článek informace o „Nová zelená úsporám light“. Jde 

o jednoduché dotace pro obyvatele v důchodovém věku či sociální rodiny. S administrací žádostí 

jednotlivým žadatelům má pomáhat MAS Jižní Slovácko, jakožto zprostředkovatelem.  

Usnesení č. 3c/80 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o připravovaném novém čísle zpravodaje Zvony Podluží. 

                                                                                                                                                       H: 13-0-0 

 

SECAP – Akční plán pro energii a klima 

Je uzavřena smlouva s dodavatelem dokumentu Akční plán pro energii a klima. Podklady z VŘ byla 

prostřednictvím systému SFŽP odeslány ke kontrole na řídící orgán. Dále je nutné smluvně zajistit další 

aktivity v projektu např. administrativní aktivity, publicita, zajištění místních dnů pro energii a klima. Je 

předložen návrh, aby tyto činnosti pro RP zajistila prostřednictvím objednávky MAS Jižní Slovácko. 

Usnesení č. 3c/80 

Členská schůze RP schvaluje  nabídku Místní akční skupiny Jižní Slovácko na zajištění služeb v rámci 

realizace projektu „SECAP Regionu Podluží“ při celkové nabídkové ceně 170.000,- Kč. 

H:13-0-0 

 
Bod programu č. 4 – Volba statutárních zástupců svazku obcí 

Mgr. Vojtěch Pospíšil sdělil, že vzhledem ke komunálním volbám, které proběhly v září letošního roku, 

a schváleným stanovám DSO RP je nutné provést novou volbu předsedy a místopředsedy, neboť funkční 

období je 4leté. Předseda svazku se vzdal své funkce a předal vedení jednání místopředsedovi Mgr. 

Josefu Osičkovi. Místopředseda svazku vyzval přítomné k předložení návrhů na předsedu svazku. 

Přítomní členové členské schůze navrhli na funkci předsedy opakovaně Mgr. Vojtěcha Pospíšila, 

starostu obce Josefov. Místopředseda svazku poté vyzval přítomné k hlasování. 

Usnesení č. 4a/80 

Členská schůze RP volí  starostu obce Josefov, Mgr. Vojtěch Pospíšila, do funkce předsedy DSO 

Regionu Podluží. 

                                                             H:13-0-0 

 

Místopředseda svazku, předal slovo nově zvolenému předsedovi svazku a vzdal se své funkce 

místopředsedy svazku.  

Předseda svazku poděkoval všem přítomným za důvěru a vyzval přítomné k předložení návrhů 

na místopředsedu svazku. Pro příští období 2022–2026 navrhl předseda svazku do funkce 

místopředsedy svazku, starostu Mgr. Josefa Osičku. Nebyl vznesen žádný protinávrh, předseda svazku 

tedy vyzval přítomné k hlasování. 

Usnesení č. 4b/80 

Členská schůze RP volí  starostu obce Moravský Žižkov, Mgr. Josefa Osičku, do funkce místopředsedy 

DSO Regionu Podluží. 

                                                             H:13-0-0 

Předseda i místopředseda svazku poděkovali přítomným a přislíbili v následujícím období pracovat 

v nejlepším zájmu DSO Regionu Podluží.  
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Bod programu č. 5 – Volba členů revizní komise  

Předseda DSO Mgr. Vojtěch Pospíšil informoval o nutnosti volby nového složení členů revizní komise. 

Po krátké diskusi byl na předsedu revizní komise navržen Mgr. Libor Balga, starosta Kostic. Jako další 

členové jsou navrženi Ing. Zbyněk Němeček, starosta Prušánek a Mgr. Renáta Priesterrathová, starostka 

Ladné.  

Usnesení č. 5/80 

Členská schůze RP volí  členy revizní komise: předseda Mgr. Libor Balga, starosta obce Kostice, 

členové Ing. Zbyněk Němeček, starosta obce Prušánky a Mgr. Renáta Priesterrathová, starostka obce 

Ladná.                    H:13-0-0 

 
Bod programu č. 6 – Provedení závěrečné úpravy rozpočtu k 31.12.2022  

Místopředseda, Mgr. Josef Osička upozornil, že je zapotřebí schválit zmocnění předsedy k provádění 

rozpočtových opatření a závěrečných úprav rozpočtu. K tomuto návrhu nevznesl nikdo žádné dotazy  

a přešlo k hlasování. 

Usnesení č. 6/80 

Členská schůze RP zmocňuje  předsedu DSO Regionu Podluží provádět a schvalovat rozpočtová 

opatření do konce roku 2022 v plném rozsahu. 

H: 13-0-0 

 
Bod programu č. 7 – Plán činnosti RP na rok 2023 

Předseda RP Mgr. Vojtěch Pospíšil seznámil přítomné s Plánem činností na rok 2023. Proběhla krátká 

diskuse nad termíny, kdy byly některé termíny do plánu doplněny. Termín cyklovýletu je navržen na 

pátek 21. 4. 2023. 

Starost obce Prušánky, Ing. Zbyněk Němeček se dotázal, zda se RP či některé obce zapojují do 

organizace akce „Pochod slováckými vinohrady“, neboť tato akce přináší obci značné potíže s velkým 

množstvím návštěvníků (organizační záležitosti, finance, parkování atd.). Proběhla krátká diskuse. 

Usnesení č. 7/80 

Členská schůze schvaluje plán činnosti na rok 2023. 

                      H:13-0-0 

 

Bod programu č. 8 – Rozpočet na rok 2023 

Předseda DSO, Mgr. Vojtěch Pospíšil, seznámil přítomné s rozpočtem na rok 2023. Dotázal se 

přítomných, zdali má někdo dotaz k rozpočtu na rok 2023. Rozpočet byl projednán bez připomínek. 

Usnesení č. 8/80 

Členská schůze RP schvaluje rozpočet Regionu Podluží na rok 2023 bez připomínek. 
                      H:13-0-0 

 
Bod programu č. 9 – Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu 
svazku obcí regionu Podluží na roky 2024 a 2025 

Projednání návrhu Střednědobého výhledu – Ing. Josef Smetana seznámil přítomné se střednědobým 

výhledem rozpočtu na roky 2024-2025.  

 Usnesení č. 9/80 

Členská schůze RP schvaluje střednědobý výhled rozpočtu svazku obcí Regionu Podluží na roky 

2024-2025. 

H:13-0-0 
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Bod programu č. 10 – Různé 

Předseda DSO, Mgr. Vojtěch Pospíšil představil přítomným paní Marcelu Jakubíčkovou, která byla 

přijata od 1.12.2022 na pozici manažerky RP, jako zástup za Bc. Elišku Petrlovou. Proběhla debata nad 

aktualizací kontaktů dle obcí po výsledcích podzimních voleb. Následovala debata o pozdním prodeji 

kalendáře na rok 2023, musí se pohlídat včasné dodání podkladů od všech obcí, aby bylo možné zajistit 

tisk kalendáře dříve. 

Ing. Josef Smetana krátce informoval o probíhajících pracích na IOZ v obcích. Do konce roku bude 

třeba dodělat informační značení, doplnění značení ulic a komunálních cílů. Komunikaci s obcemi 

zajišťuje Bc. Patrícia Juráňová. V současné době probíhá dopracování podkladů a rozpočtu jednotlivých 

realizačních částí. Celkové náklady projektu jsou předpokládány ve výši 581 tis. Kč. Dotace z rozpočtu 

JMK činí 242 tis. Kč. Příští rok předpokládáme pokračovat druhou etapou – doplní se zbývající obce, ve 

kterých zatím doplnění značení neproběhlo a také budou dopracovány pasporty obcí.  

Následovala debata o cyklostezce (Hrušky – MŽ – Ladná). 

 

Ples Regionu Podluží 

Uskuteční se v Moravském Žižkově v pátek 27. 1. 2023, každá obec, jako každý rok mimo covidové 

roky, připraví 10 cen (1 velká, 9 menších). Na hlavní ceny je připravena částka 28.000 Kč. Každá ze 14 

obcí může dát 1 hodnotnější cenu, cca 5 tis. Kč. Debatovalo se o počtu vstupenek. Navrhovaná cena za 

vstupenku je 250,- Kč. 

Usnesení č. 10a/80 

Členská schůze bere na vědomí informace k přípravám plesu Regionu Podluží. 

                      H:13-0-0 

  

Výjezdní zasedání 2023 

Ing. Josef Smetana navrhl, že i v roce 2023 může proběhnout výjezdní zasedání RP. Následovala krátká 

diskuse nad místem výjezdního zasedání. Starostové do příštího zasedání dají návrhy na termíny a 

případná místa. Ing. Petra Křivánková navrhla oblast Znojemska. 

Usnesení č. 10b/80 

Členská schůze bere na vědomí informace k Výjezdní mu zasedání. 

                      H:13-0-0 

 

Bod programu č. 11 – Diskuze 

Následně proběhla diskuse přítomných nad aktuální problematikou obcí. 

 

Bod programu č. 12 – Závěr 

Předseda svazku obcí RP Mgr. Vojtěch Pospíšil poděkoval přítomným za účast a hostující obci Ladná za 

poskytnutí prostor k zasedání Členské schůze. 

Příští zasedání Členské schůze se uskuteční v Mikulčicích dne 4. 1. 2023.  

Zapsala: Marcela Jakubíčková 

V Ladné dne 7. 12. 2022 

 

Předseda: Mgr. Vojtěch Pospíšil   .................................................... 

 

 

 

 

Místopředseda: Mgr. Josef Osička    .................................................... 


